

**Referat - Bestyrelsesmøde Frydenborg gruppe DDS**  
**Onsdag d. 07.06.22 - 19.00-21.00**  
**Sted: Frydenborg**

*Tilstede: Gert, Ditte, Bitten, Mette, Rikke, Henrik, Klavs*

*Afbud fra:*

Referent: Klavs

<b>Dagsorden punkt</b>	<b>Mødereferat - Beslutning/kommentar</b>	<b>Evt. Opfølgning /Ansvarlig</b>
<p><b>1. Velkomst og indledning</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Valg af referent</li> <li>2. Godkendelse af referat fra forrige møde 5. april 2022.</li> <li>3. Gennemgang af dagsorden og evt. nye punkter.</li> <li>4. Mødetidspunkter frem til grupperådsmøde 2023</li> <li>5. Diverse</li> </ol>	<p>Klavs referent.</p> <p>Referat fra forrige møde godkendt.</p> <p>Møder frem mod grupperådsmøde:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- 30. august 2022</li> <li>- 2. november 2022</li> <li>- 10. januar 2022</li> </ul>	

<p><b>2. Status på aktionspunkter fra forrige møde og grupperådsmøde</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Aktionspunkter i referat fra forrige møde 5. april 2022</li> <li>2. Opdatering af medlemsservice.</li> <li>3. Diverse</li> </ol>	<p>Klavs kontakter Jacob i forhold til opdatering af medlemsservice og bestyrelsesmail.</p> <p>Opfølgning fra forrige referat:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Bitten fremsender opfordring til forældre om at melde sig til at være kasser.</li> <li>- Klavs har aftalt med rengøring at de kommer 2 gange om måneden – og at det bliver på hverdagen inden spejdermøderne.</li> <li>- Grundet generel manglende oprydning – herunder efter Kontiki har lejet området - opfordres der til, at der ryddes op efter leder- og spejdermøderne og at der ved leje er en rengøringsansvarlig. Det kunne være hyttemor. Bitten har været i kontakt med Kontiki om manglende oprydning.</li> <li>- Elprojektet fortsætter den 24. juni – arbejdet pågår.</li> <li>- Ditte foreslår at klanen sørger for der vaskes klude og håndklæder m.v. en gang om måneden.</li> <li>- Brændemærkning af bordene kan ske ved kommende arbejdsdag i september.</li> </ul>	<p>Klavs</p> <p>Bitten</p> <p>Ditte.</p>
<p><b>3. Orientering fra gruppeledelsen</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Spejdermøder generelt</li> <li>2. Ledersituationen</li> <li>3. Diverse</li> </ol>	<p>Der holdes afslutning 15. juni med bålaften. Klavs deltager som formand og opfordre til at forældrene bliver mere deltagende i det frivillige arbejde.</p>	<p>Klavs</p>

<p><b>4. Orientering fra div. Udvalg og korps m.v.</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. BUS</li> <li>2. Division (vedlagt referat fra Divisionsrådsmøde)</li> <li>3. Korps</li> <li>4. Frydenborg udvalget</li> <li>5. Diverse</li> </ol>	<p>Bus: Ingen møder siden sidst.</p> <p>Division: Bitten og Klavs redegjorde for divisionsmødet – herunder at Gurredam kan benyttes af spejderne til weekendture m.v.</p> <p>Korps: Ingen møder siden sidst.</p> <p>Frydenborg udvalget: Byrådet har godkendt at lejekontrakt af Frydenborg udvides til 2037, herunder at der sker græssslåning 3 gange årligt, Der er fældet en del træer i området af kommunen.</p>	
<ol style="list-style-type: none"> <li><b>1. Orientering og status omkring hytterne og udearealer.</b></li> <li>2. Rengøring</li> <li>3. Elprojektet</li> <li>4. Planlægning og tiltag omkring etablering af brink.</li> <li>5. Planlægning af arbejdsdage 2022</li> <li>6. Gildernes Stiprojekt</li> <li>7. Diverse</li> </ol>	<p>Rengøringen kører fint – det aftales, at der fremover rengøres 2 gange om måneden.</p> <p>Elprojekt er igangsat og pågår.</p> <p>Det blev aftalt at der afholdes arbejdsdag den 11. september 2022 kl. 10,</p> <p>Status for Gildernes projekt er at junglestien er etableres – og spejderne opfordre til at denne benyttes mest muligt for at danne/bevare stien. Det aftales, at Bitten tager billeder heraf og sender til Arne fra Gilderne.</p> <p>Bålhytten forventes at blive etableret i juli 2022.</p>	<p>Bitten.</p>

<p><b>5. Planlægning af kommende møder og arrangementer</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Orientering og status for SL 2022</li> <li>2. Diverse</li> </ol>	<p>66 spejdere er tilmeldt SL2022 – der er omkring 200 fra hele Hillerød Kommune.</p> <p>Bestyrelsen godkender køb af 2 ekstra telte inden SL 2022 samt at patruljekasserne opgraderes inden SL2022.</p> <p>GL meldeler, at der er tilstrækkeligt med ledere tilmeldt SL2022.</p>	
<p><b>6. Økonomi, Administration</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Orientering og status</li> <li>2. Diverse</li> </ol>	<p>I.B.</p>	
<p><b>7. Eventuelt</b></p>	<p>I.B.</p>	